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Finansiering av investeringstiltak i kyrkjene 
 
 
11.06.2020 Kommunestyret: 
Handsaming i møtet: 
Linda Haug Kollbotn, som er kommunen sin representant i kyrkjestyret, orienterte innleiingsvis om 
arbeidet kyrkja gjer, samt om vedlikehaldsbehov og kva forventningar kyrkja har til kommunestyret. 
Ho viste ein presentasjon om kyrkjelydsarbeidet. Presentasjonen ligg som vedlegg til 
møteprotokollen.  
 
Etter den innleiande debatten bad Linda Haug Kollbotn om gruppemøte.  
 
Etter gruppemøtet sette Linda Haug Kollbotn fram følgjande framlegg til vedtak:  
"1. Restfinanisering av straumstyringsanlegg og el-tavle kr. 100 000 til kyrkjene. 

Dette vert finansiert med ubunde investeringsfond.  
 
2. Investeringane til kyrkjene blir finansiert med kommunale lånemidlar i 2020 til dette tiltaket:  

·  Nytt lydanlegg på Ådland kr. 120 000. 
 
Andre tiltak som kyrkja ønskjer vert vurderte i september saman med andre kommunale 
investeringar." 
 
I røystinga vart formannskapet si tilråding sett opp mot framlegget til Linda Haug Kollbotn. 
Framlegget til Linda Haug Kollbotn fekk 12 røyster og tilrådinga til formannskapet 9 røyster.  

For Linda Haug Kollbotn sitt framlegg For formannskapet si tilråding 

Knut Harald Frøland (Bl) Anja Elisabeth Gjerde Markhus (Bl) 

Knut Loneland Høibraaten (Bl) Lena Tveit (Bl) 

Øyvind Steinsland (Bl) Solveig Vassenden (Bl) 

Linda Haug Kollbotn (Frp) Ove Totland (Bl) 

Odd Arne Haga (Frp) Martin Haugen (Bl) 

Karl Bård Kollbotn (Frp) Gunn Østvik Petersen (Ap) 



Jon Magne Bogevik (Ap) Harald Boge (Ap) 

Monica Tjønna (Sp) Shirin Kvernes Khadoor (Ap) 

Øyvind Røen (Sp) Oskar Røen (MDG) 

Gunn Totland Moss (KrF)  

Arild Røen (H)  

Øyvind Strømmen (MDG)  
 

 
KS- 036/2020 Vedtak: 
1. Restfinanisering av straumstyringsanlegg og el-tavle kr. 100 000 til kyrkjene. 

Dette vert finansiert med ubunde investeringsfond.  
 
2. Investeringane til kyrkjene blir finansiert med kommunale lånemidlar i 2020 til dette tiltaket:  

·  Nytt lydanlegg på Ådland kr. 120 000. 
 
 
Andre tiltak som kyrkja ønskjer vert vurderte i september saman med andre kommunale 
investeringar. 
 
 
28.05.2020 Formannskapet: 
Handsaming i møtet: 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  
 
FORM- 017/2020 Vedtak: 
Det vert løyvd kr 100 000 til å fullfinansiera kostnad med straumstyringsanlegg og el-tavle/ 
sikringsskap for begge kyrkjene. Dette vert finansiert med ubunde investeringsfond. 
 
Dei andre prosjekta som er meldt inn vil bli vurdert i samband med budsjett for 2021.  
 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Det vert løyvd kr 100 000 til å fullfinansiera kostnad med straumstyringsanlegg og el-tavle/ 
sikringsskap for begge kyrkjene. Dette vert finansiert med ubunde investeringsfond. 
 
Dei andre prosjekta som er meldt inn vil bli vurdert i samband med budsjett for 2021.  
 
Dokument som er vedlagt: 
Søknad om finansiering av investeringar 
 
Dokument som ikkje er vedlagt: 
KS sak 34/2019 om investeringstiltak i 2019   
 
Kva saka gjeld: 
Kyrkjeverja har meldt inn behov for å finansiera investeringar i 2020 med totalt kr 580 000.  
I 2019 vart det gitt finansiering til kr 700 000. Det som skulle prioriterast var straumstyringssystem i 
Haga kyrkje, universelt utforma toalett ved Ådland kyrkje og nytt sikringsanlegg m/ 
straumstyringssanlegg ved Ådland kyrkje. Toalettet er no ferdig og kostnad er blitt om lag kr 300 000. 
Dei har bedt om pristilbod på straumstyringsanlegg og el-tavle/ sikringsskap og lågaste pristilbod er 
på kr 500 000 for begge kyrkjene.  For å få sett i gang prosjektet må restbeløpet på kr 100 000 
finansierast.  I tillegg har kyrkjeverja meldt inn 3 nye prosjekt på til saman kr 480 000, sjå vedlegg.  
 
Vurderingar og konsekvensar:  
Det er viktig å få fullført prosjekta som det i 2019 var gitt løyving til. Anbodet som no er kome inn er 



på kr 500 000 og gjeld begge kyrkjene. Det er ikkje hensiktsmessig å ta ut ei av kyrkjene frå anbodet 
for å få prisen ned. Ei ekstraløyving på kr 100 000 bør derfor på plass og me foreslår finansiering frå 
ubunde investeringsfond, alternativt kan forventa unytta lånemidlar nyttast. 
 
Kommunen er i ein økonomisk situasjon som gjer at alle prosjekt må vurderast nøye. I 
budsjettprosessen for 2021 vil alle påkostningsprosjekt og nyinvesteringar bli vurdert og det er 
fornuftig å gjere denne vurderinga samla for både kommunen og soknerådet. Me vil derfor kome 
tilbake til ønske om investering i lydanlegg, lysarmatur og ringjeanlegg i budsjettprosessen for 2021.   
 
 
 


